



國立臺灣師範大學

英文能力相關補助辦法

NTNU Subsidy Policy for English Proficiency Test

學生參與英文能力檢定考試獎勵要點

NTNU English Proficiency Test Subsidy Guidelines

參加英文相關檢定考試達CEFR B2獎勵標準者，全額補助報名費喔！（申請期限：111年3月1日至4月29日止）

The registration fee will be fully reimbursed for those who have reached CEFR B2 level of proficiency (Application period: March 1 to April 29, 2022).

TOEIC多益測驗

TOEIC TEST

本校學生限定！免費參與多益聽說讀寫測驗！只要你是114級大一新生、大學部應屆畢業生、110-2修讀共同英文(二)之學士生都可以來報名！

Take TOEIC Test for free! Eligibility: NTNU freshmen, seniors, and those who are taking General English II in Spring Semester 2022.

學生修習英語文課程獎勵要點

NTNU English Courses Subsidy Implementation Guidelines

修習本校核定之進修推廣學院進階英語文獎勵課程，修課完畢後最高可申請**5000元**獎勵補助喔！

Students who complete approved Advanced English proficiency courses, offered by NTNU Extension of the School of Continuing Education, can apply for a cumulative reimbursement of up to NT\$ 5,000.



*申請及相關辦法請洽共教外文組